
Zápisnica zo zasadnutia Rady Slovenskej asociácie korfbalu (SAK), 20.07.2019 v 
Nitre 

Prítomní: 

Mgr. Martin Sonoga 

Ing. Janka Miklovičová 

Mgr. Eva Bušíková 

RNDr. Tomáš Sonnenschein 

Bc. Peter Bušík 

čestný hosť- Sergej Nizovskiy- tréner reprezentácie 

Program: 

1. Otvorenie a privítanie účastníkov – Martin Sonoga 

2. Správa o účasti U17 na Svetovom poháre, Eindhoven 2019- Bušík 

3. Návrh a schválenie akčného plánu Durban MS 2019-Sonnenschein 

4. Návrh a schválenie prerozdelenia financií pre Europa Cup 2019- Tomáš Sonnenschein 

5. Diskusia 

1. Otvorenie a privítanie účastníkov 

Martin Sonoga otvoril zasadnutie Rady SAK, privítal účastníkov zasadnutia a  predniesol 
program. Prezident SAK na zasadnutí privítal aj reprezentačného trénera seniorov Sergeja 
Nizovského. 

Uznesenie č. 1 

Členovia Rady SAK jednohlasne schválili program zasadnutia. 

2. Eindhoven 2019 

Peter Bušík-manažér reprezentačného výberu SVKU17 predložil vyúčtovanie nákladov 
spojených s účasťou tímu na Svetovom pohári v Eindhovene ako aj odprezentoval hodnotiacu 
správu Eindhoven 2019 

Uznesenie č.2 

Členovia Rady SAK jednohlasne schválili a prijali vyúčtovanie nákladov a správu 
Eindhoven2019 



3. Akčný plán Durban 2019 

Tomáš Sonnenschein ako zastupujúci manažér reprezentačného výberu seniorov SR predložil 
dokument Akčný plán Durban 2019, ktorý pojednáva o technicko-logistickom zabezpečení 
účasti reprezentačného družstva na MS v Durbane. 

Uznesenie č.3 

Členovia Rady SAK  jednohlasne schválili návrh Tomáša Sonnenscheina Akčný plán Durban 2019 

4. Prvé kolo Europa Cup 2019, Francuzsko 

Predseda KK SPU NItra Tomáš Sonnenschein požiadal SAK o refundáciu nákladov na uhradenie 
štartovného poplatku v prospech KK SPU Nitra za účasť na prvom kole E Cupu, Saint Etienne, 
Francúzsko vo výške 500. Euro 

Uznesenie č. 4 

Členovia Rady SAK jednohlasne schválili refundáciu štartovného poplatku v prospech KK SPU 
Nitra. 

5. Diskusia 

Členovia Rady SAK sa zaviazali zistiť dostupnosť športových hál na turnaje slovenských súťaží 
v období september-december 2019. 

Uznesenie č. 7 

Členovia Rady SAK sa zaviazali preveriť dostupnosť športových hál na organizáciu kôl 
slovenských súťaží do konca augusta 2019. 

V Prievidzi 20.07.2019 

Zapisovateľ: Tomáš Sonnenschein 


